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Undervisningsminister Bertel Haarders skriftlige svar til medlem af Folketinget Rasmus Prehn (S) på 
spørgsmål af 28. august 2009 (nr. S 2964)

”Hvilke initiativer vil ministeren tage for at sikre, at nedslidte gymnasier med fx indeklimaproblemer 
vedligeholdes og bringe op på et acceptabelt forhold?

Svar:
Som det fremgår af mit svar på S 2933, bliver bygningsrelaterede påbud fra Arbejdstilsynet behandlet 
og efterkommet.

Der er efter overtagelsen af de tidligere amtslige institutioners bygninger sket en gennemgang ved et 
ingeniørfirma. Hvor der er konstateret vedligeholdsefterslæb på institutionerne, er dette enten udbedret
eller registreret som et vedligehold, der skal udføres inden for de nærmest kommende år. 

Hvor en udbedring ikke er foretaget, tages der, jf. aktstykke nr. 191 ”Tilslutning til, at uddannelsesinsti-
tutioner overgår til selveje”, i modellen for salg af bygningerne til institutionerne i salgsprisen højde for, 
at den enkelte institution efter et køb skal have økonomi til at udbedre det konkrete vedligeholdsefter-
slæb på institutionen. Aktstykket er er tiltrådt af Finansudvalget den 3. september 2009.
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